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Tada sam negde počeo da mislim da bih mogao baš ja biti taj sudija koji će suditi finale, a to je zadnji 

meč na programu tog dana, 17h. dakle, imao sam dosta vremena na raspolaganju i trebalo je isplanirati 

vreme, a pri tom se ne možete vratiti u hotel da se odmorite, jer još zvanično nisu izašle nominacije za 

finalne mečeve. Na polju održavanja koncentracije sudija i organizacije vremena  u pauzama između 

utakmica/mečeva nema pravila, morate biti veoma mudri i veoma racionalni. Morate biti spremni da u 

svakom trenutku uzmete pištaljku i popnete se na sudijsku platformu. Ne smete nikada imati izgovor 

zašto nešto niste postigli, a mogli ste. Neko i može da vam pomogne dok ste tu, ali kada se popnete na 

sudijsku platformu, ostajete sami! Morate pronaći sami svoj ključ u održavanju koncetracije i 

organizacije vremena.   

Završeni su polufinalni mečevi, i delagat je izbacio nominacije gde je moje ime bilo upisano kao prvi 

sudija finala u kom su se sastali tim iz Austrije, pršlogodišnji pobednik Mastersa u Novom Sadu, i tim iz 

Poljske, petoplasirana ekipa sa zadnje održanih Olimpijskih igara u Londonu.  

Tada sam dobio i čestitke od svih ostalih sudija, gde su spominjali i nabacili mi kako su oni to znali još 

tokom jučerašnjeg dana, uz obrazloženje da prvi sudija finala obavezno časti pivom nakon večere.   

Finalni meč protekao je bez bilo kakvih spornih odluka sudijskog kolegijuma, gde mi je asistirao kolega 

Vincent Roche, što je danas izuzetno bitno u svetu sporta. 

Nažalost po domaćina i organizatora turnira, tim iz Poljske trijumfovao je relativno ubedljivo, a stekao se 

utisak da su bili ubedljivo najbolja ekipa ovog takmičenja. 

Nakon ovog lepog događaja za mene i još jednog priznanja za uložen trud, naporan rad, uz odricanja koja 

idu uz sve to, izvodi se zaključak da se u svemu što radite morate posvetiti, biti uporni I dosledni, a 

rezultat, pre ili kasnije, svakako će doći. 

Usled dogovora sa organizatorom da samo dvoje lokalnih sudija ostane za nedelju na mečevima u 

ženskoj konkurenciji. usledio je oproštaj sa kolegama, naravno uz obavezno pivo na kraju, došlo je vreme 

da se spusti zavesa na više nego uspešan turnir u Badenu, a ujedno da se spusti zavesa i na ovaj izveštaj. 

Do nekog novog  takmičenja ove godine, a svakako će ih biti, prvi u nizu je već po mnogo čemu čuveni 

Hag u Holandiji, videćemo šta nam donosi ovog puta i kakve nove slučajeve za casebook.   


